

Nobile Collegio Chimico Farmaceutico – Universitas Aromatariorum Urbis,

Via in Miranda 10 Rome

Organized Excursion*

Meet in front of the entrance where your guide will be waiting for you

A bit of history...On March 8, 1429, the enlightened will of Pope Martin V donated, by virtue of His merits, to the Guild of Roman Pharmacists, the Collegiate Church of San Lorenzo erected within the ancient Roman Temple that Emperor Antoninus wanted to build in 142 A.D. in honor of his wife Faustina. The donation of the Collegiate actually fulfilled the requests of the Guild, which thus could have a sacred place where it could gather in prayer and reflect on the Christian and social values of art. In 1602 the Guild of Apothecaries wanted to erect the Church, again within the Roman Temple, which still today, in its magnificence, is the pride of the Imperial Forums, of Rome and of Italian Pharmacists. The Church took the name San Lorenzo de' Speziali in Campo Vaccino. Erecting the entire complex, the Noble College of Speziali, by Papal will, was charged with carrying out those institutional functions that today are proper to the Ministry of Health, the Professional Order, the UniversityThe Villa features landscaped gardens, lavish fountains, statues and grottos that will take your breath away.

***The minimum number to be able to organize the excursion is 30 people. The cost is € 35.00 per person; payment by credit card and Paypal by June 27th.**

If the minimum number of people is not reached or if the excursion cannot be held due to force majeure (weather, riots, etc.), the cost paid will be refunded

Excursion organisée*

Rendez-vous devant l'entrée où vous attendra votre guide.

Un peu d'histoire...Le 8 mars 1429, la volonté éclairée du Pape Martin V fit don, en vertu de ses mérites, de la Collégiale de San Lorenzo à la Guilde des Pharmaciens Romains, érigée à l'intérieur de l'ancien Temple Romain que l'Empereur Antonin voulut construire en 142 après J.C. en l'honneur de son épouse Faustine. La donation de la Collégiale répondait en effet aux demandes de la Guilde, qui pouvait ainsi disposer d'un lieu sacré pour se recueillir et réfléchir aux valeurs chrétiennes et sociales de l'art. En 1602, la Guilde des Apothicaires voulut ériger l'Église, également à l'intérieur du Temple Romain, qui aujourd'hui encore, dans sa magnificence, fait la fierté du Forum Impérial, de Rome et des Pharmaciens Italiens. L'église prit le nom de San Lorenzo de' Speziali in Campo Vaccino. En érigeant l'ensemble du complexe, le Noble Collège des Speziali s'est vu confier, par décret papal, les fonctions institutionnelles qui sont aujourd'hui celles du Ministère de la Santé, de l'Ordre professionnel, de l'Université...

***Le nombre minimum de personnes requis pour organiser l'excursion est de 30. Le coût est de 35,00 € par personne ; paiement par carte de crédit et Paypal avant le 27 juin.**

Si le nombre minimum de personnes n'est pas atteint ou si l'excursion ne peut avoir lieu pour des raisons de force majeure (conditions météorologiques, émeutes, etc.), le montant payé sera remboursé

